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Mandatory Fingerprint Compliance Form

NOTICE: Arizona Revised Statute § 41-1750 requires all persons arrested for a felony, sex offense, driving
under the influence, or domestic violence offense to be ten-printed at a place and time designated by the
appropriate law enforcement agency. Fingerprinting is also required on any additional charges listed below.

Pinal County Sheriff’s Office Charge(s):

Agency Report #: 140403069 Felony Offense

Citation #: Title 13 (Sex Offenses)

Defendant Name: Kost Tyler [] Title 28 (DUI Offenses)

Last First Ml

Date of Birth: . [ ] Title 13 (OV Offenses)
Month Day Year

Charges: ARS. § 13-1405/ 13/705 ARS. § 13/1404/ 13-705 ARS.§ 13-1406

ARS.§ 13/1405 ARS. § 1311404

you must report to the Pinal County Sheriff’s Office, 971 N.
Jason Lopez Circle, Building B, Florence, AZ 85132 to be fingerprinted and photographed. Fingerprinting
hours are Monday — Thursday 8:00 a.m. te 1:00 p.m. and Saturday & Sunday 8:00 a.m. to 5 p.m.. After you
are fingerprinted, you must provide this form, with the information completed by law enforcement (below),
to the court at your next court appearance. Failure to be fingerprinted and to provide the completed form to
the court may result in your being taken into custody until you are fingerprinted.

YOU MUST BRING WITH YOU IDENTIFICATION, ANY CITATION OR COURT ORDER (for this
offense) AND THIS FORM IN ORDER TO BE FINGERPRINTED AND PROCESSED.
The mandatory fingerprint compliance form was personally served upon the defendant by:

Various
Officer Signature/Badge # Date of Offense

This mandatory fingerprint form was received from and explained by the above officer:

Defendant Date

Right Index Finger
Law Enforcement Agency Use Only

Date/Time of Fingerprinting:

Fingerprinted by: Badge #:

P.C.N. Obtained: . YES ! NO

White Copy: Law Enforcement Agency Canary Copy: Court Pink Copy: Defendant




Apache Junction Justice Court COURT [Precinct 1107 | PINAL COUNTY, ARIZONA
STATE OF ARIZONA Plaintiff [CASE/COMPLAINT NO.]
Vs 140403069 RELEASE
QUESTIONNAIRE
(To be completed by
Tyler J Kost Law Enforcement)
Defendant (FIRST, Mi, LAST) Booking No.

Alias(es)

(Check and explain where applicable)
GENERAL INFORMATION
Charges:

1..13-1405/ 13/705

A. PROBABLE CAUSE STATEMENT CONT.

2.13/1404/ 13-705

3 13-1406

4.13/1405

5.13/1404

6.

Offense Date: Various Offense Time:

Location: Various

Arrest Date: 5/1/14 “Arrest Time:

Arrest Location: 971 N Jason Lopez Circle

A. PROBABLE CAUSE STATEMENT

1. Summarize and include the facts which establish probable
cause for the crime(s) charged.

See Attached

2. The person entered or remained in the United States illegally.
Explain in detail {e.g.. admission by the person, statements of
co-defendants at the time of arrest, verification of illegal
presence or proceeding establishing illegal presence):

NO

3. The crime(s) occurred while the person was admitted to bail

on any separate felony. Provide information on the separate

felony:
9]

C. OTHER INFORMATION

1. Defendant is presently on probation, parole or any other form
of release involving other charges or convictions. Explain:

charges against another victim

Form 4(a) 1 0f 3
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Defendant's NAME Tyler Kost DOB BOOKING NO. CASE No. _ 140403069

2. List any prior: D. CIRCUMSTANCES OF THE OFFENSE
Arrests:
Sex Conduct 1. [ ] Defendant used firearm or other weapon
Type:
N/A
2. [ ] Defendant injured someone.
Explain:
Convictions: N/A
NONE 3. [ ]Medical attention was necessary
Nature of injuries:
N/A

4. [v] Defendant threatened someone
Nature of threats:

Failures to Appear (FTA): MULTIPLE THREATSTOVARIQUSVICTIMS

NONE 5. If property offense

a. Value of property taken/damaged: N/A

b [ ] Property was recovered

6. Names of co-defendant(s), if any:

Protective Orders: N/A
NONE

E. CRIME(S) AGAINST PERSONS

1. Relationship of defendant to victim: DATING

3. There is an indication of:

[ ] Alcohol Abuse [ ] Other Substance Abuse 2. [ ] Victim(s) and defendant reside together.
[ 1 Mental Health Iss.ues” [ ]Physical lliness
L | Developmental Disability 3. Law enforcement learned of the situation by [v] Victim
Explain: [v] Third Party [ ] Officer observation
N/A
4. [ ] Previous incidents involving these same parties
i
4. Defendant is employed by: UNKNOWN 5. Defendant is currently the subject of:
Address: [ ] Order of Protection
N/A [ ]!njunction against Harassment
[ ] Other court order:
Phone: N/A 6. [ ]Likelihood of inappropriate contact with victim(s)
How long: N/A iﬁ‘?'ﬂin:
5 sk
AROL AVE, SAN TAN VALLEY, AZ
7. [ ] Victim(s) expressed an opinion on defendant’s release.
With Whom: paARENTS Li\)ip)a}b?

Howlong: A

Alternate address for court notification:
NONE

6. Facts to indicate defendant will flee if released:

NONE

7. Reasons to oppose an unsecured release:

MANDATORY NO BOND ON DCAC CHARGES
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Defendant's NAME ___ Tyler Kost DOB BOOKING NO. CASE No. _ 140403069

F. DOMESTIC VIOLENCE DEFENDANT ISSUES H. DRUG OFFENSES
Access to or use of weapons 1. If the defendant is considered to be a drug dealer, state the
Children/Vulnerable adults present supporting facts:
Crime occurred in public
Control/ownership/jealousy issues N/A
Depression
Frequency/intensity of Domestic Violence increasing
Kidnapping

Potential for multiple violations of court orders 2. Syate quantities and types of illegal drugs directly involved
Prior history of Domestic Violence vﬁk} %fense
Prior Protective Order

Recent separations

Stalking behavior

Threats of homicide/suicide/bodily harm

Violence against children, vulnerable adults or animals

Explain:
N/A [ ] Methamphetamine was involved:
[ ]Drug field test was positive:
[ ] Defendant admission of drug type:
[ ] Approximate monetary value of drugs: N 1A
G. CIRCUMSTANCES OF ARREST 3.  State evidence of illegal drug use:
, N/A
1. Did defendant attempt to:
[ ]Avoid arrest [ ] Resist arrest [/] Seif Surrender
Expiain:
N/A 4.  State whether money was seized
[ 1Yes[v]No
Amount: NJ/A
2. [ ] Defendant was armed when arrested
-HF;GAO f weapon: It this is a fugitive arrest, complete the affidavit as required by
the Uniform Criminal Extradition Act
(ARS § 13-3841 et seq.)
3. [ ] Evidence of the offense was found in defendant's
possession
Explain:
N/A
4. State whether defendant was under the influence of alcohol
or drugs at the time of the offense
[ 1Yes[ I No[ ] Unknown
Type of substance:
N/A
| certify that the information presented is true to the best of my knowledge:
5/1/14 4 ;  PINAL CO. SHERIFF
Date Arresting Deputy or Officer / Badge / Agency

Duty Phone No. 520-866-

Form 4(a)30of 3
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Probable Cause Statement

Victim:

On 03/25/14 at about 0900 hrs, a phone call was received
from . He wished to report the sexual
assaults of victim and other young girls.

reported that told him that she was molested
by Tyler Kost. He stated that reported the
following to him:

Tyler met her at the Freddy’s restaurant near
Denny’s in San Tan Valley. Tyler attempted to kiss
her through the window of her vehicle. He then grabbed
her breast and crotch. She attempted to fend him off.
Tyler forced his way into her vehicle. She jumped
out. Tyler chased her around their vehicles. After
she left, Tyler threatened to tell lies about her to
her parents and threatened to “beat her up”.

Tyler has threatened to shoot her and every other
girl who has turned down his sexual advances.

forwarded me screenshots of text messages between
him and . In the messages, told that
Tyler molested her and threatened to put a gun to her head.
The messages were placed into property as evidence.

On 03/25/14 at about 1500 hrs, I returned ! call.
He reported the following:

told him that . called her about 10
minutes after our initial conversation.
relayed to her that Tyler had raped another girl the
day before. He did not know the girl’s name.
stated that Tyler had threatened to shoot someone, but
he did not know who that was.

He would review ~ electronic

communications and get back to me.

On 03/26/14 at about 1037 hrs, I received an email from
In the email were screenshots of text messages
shared with . In them, tells
that Tyler touched her. The messages were placed into
property as evidence.




On 03/27/14 at about 1545 hrs, I received a phone call from
tl. He reported that assault occurred
sometime in February 2014.

I contacted Freddy’s restaurant manager by phone. She
reported that their surveillance system no longer contained
footage of February.

I contacted Denny’s restaurant manager She
reported that their surveillance system did not cover the
area where the assault occurred.

On 03/28/14 at about 1253 hrs, emailed me
screenshots of text messages he shared with and
In the texts, told that
Tyler molested her and threatened to put a bullet in her
head. Also in the texts, told . that Tyler
forced to do stuff with him.
On 03/30/14 at about 1924 hrs, emailed me a diagram
that he created that showed where . assault
occurred. In the email, stated that was

pretty sure that the assault occurred during the daytime on
02/16/14.

On 04/03/14 at about 1045 hrs, I conducted a forensic

interview with regarding this case and a
related sex offense under DR #140403141. reported
that Tvyler tried to touch also stated that

told her that Tyler did somethlng to

On 04/04/14 at about 0840 hrs, I conducted a forensic

interview with regarding a related sex

offense under DR #140404111. During the interview,
reported that Tyler worked at Freddy’s restaurant.

On 04/07/14 at about 1325, I conducted a recorded forensic
interview with . She reported the following:

She was introduced to Tyler around August 2013
through who was dating him at the
time. The two broke up around September 2011.

Tyler often left school with different girls in
his vehicle. One of these girls was

. was 16 at the time.
Tyler is currently dating 15 year-old freshman




told her that Tyler raped her on
03/20/14.

After hanging out with him only three times
before, she messaged Tyler to meet her to talk at
Freddy’s restaurant at about 1500-1600 hrs on Sunday,
02/16/14.

Tyler approached her as she was still sitting in
her vehicle. They began talking through her open
driver door. Tyler put his face real close to hers.
She turned her head and looked straight ahead because
she thought he was going to try to do something.

Tyler repeatedly told her to look at him, that he was
not going to do anything to her. She kept telling him
no.

Tyler grabbed her by the neck and tried to force
her to kiss him. She put her hand in front of her
mouth. Tyler inadvertently kissed her hand. She
became upset. Tyler said, “I know you want to.” She
replied that she did not and reminded him that she had
a boyfriend. Tyler stated that her boyfriend was
1,500 miles away and would never know. She told Tyler
to back up because he was too close to her.

Tyler forced his way onto the driver seat where
she was seated. This made her really uncomfortable.
She climbed into the front passenger seat. Tyler
grabbed her by the neck and tried to force her to kiss
him a second time. She jumped out of the passenger
door and began running around the vehicles parked in
the area to get away from Tyler who was chasing after
her.

She jumped back into her driver seat and shut the
door. She tried to roll up her manual window, but
Tyler reached the door before she could roll it all
the way up. Tyler stuck his face and arm into the
window. Tyler put his hand under her crotch between
her legs. Tyler’s hand was between her bottom and the
car seat. She pushed his hand away. He then grabbed
her breasts with his hand above her clothing. She
pushed him away and told him to stop. She told him
that she did not want to do that. Tyler kept telling
her not to worry, that neither her boyfriend nor his
girifriend would ever find out about it. She pushed
him away again and drove away.

Tyler called her minutes after she left. He told
her that he knew where she lived. Tyler threatened to
tell private things about her to everyone including
her parents and the police. He threatened to

(8]




“destroy” her vehicle.

and told her that Tyler had
threatened to shoot her .. and all the other
girls that had rejected his sexual advances in the
head. Tyler has never threatened her directly to
assault or kill her.

During the interview, drew a map of where the
assault occurred. It was placed into property as evidence.

On 04/10/14 at about 1531 hrs, I conducted a recorded phone
interview with . regarding a related sex offense
under DR #140410090. During that interview,

reported that she knew that Tyler touched




Victim:

NARRATIVE:

On 04/03/14 at about 1045 hrs, a recorded forensic
interview was conducted with Poston Butte High School

student regarding DR #140403141 and other
related sex offenses involving suspect Tyler Kost. During
the interview, reported that student

told her that Tyler “did something” to

On 04/04/14 at about 1200 hrs, I conducted a recorded
forensic interview with . She reported the following:

At the end of October 2012, Tyler messaged her on
Facebook. He told her that she was pretty. They
talked a couple times over the next few days at
school. Tyler messaged her and asked her if she
wanted to go to his residence and meet his mother.

She agreed.

On 11/06/12, her mother dropped her off at
Tyler’s residence after school. She met Tyler’s
mother and Tyler’s brother

Tyler’s mother left the residence to go
to Fry’s grocery store about 10 minutes after she
arrived there. remained at the residence with
them.

Tyler invited her to go upstairs to watch a
movie. She and Tyler went to the upstairs loft and
sat on the couch. Tyler started “getting more in my
space”, “coming on strong”, and “was all over me”.
Tyler continued to move closer to where she was
sitting. He began kissing her. She felt awkward
because they did not know each other very well. She
told Tyler that she felt uncomfortable because this
was their first time meeting outside of school. Tyler
attempted to console her by stating that it was okay,
that he was not going to hurt her, that it was meant
to be, that they were not going to get caught, and
that his mother was not going to be home soon.

Tyler held her down by the shoulder with his
right hand and fondled her breasts and vagina over her
clothing with his left hand. She squirmed around and
pushed against Tyler’s chest. This caused the hand
that Tyler was using to hold her down to lose its grip
on her shoulder. Tyler got off of her. He pulled on




her legs and pushed her shoulders down onto the couch.
This put her in a reclining position.

Tyler laid on top of her. She told Tyler that
she did not want to have sex with him and tried to
push him off of her. Tyler began kissing her neck.
Tyler produced a blanket and stated that they could
use it to cover themselves and “do stuff”. She told
Tyler no and said that she did not want to do anything
with him.

Tyler got off of her and began pulling off her
pants. He tugged harder and harder on them. He pulled
her pants and underwear down to her ankles. She told
him that she did not want to do this with him. Tyler
responded by saying that it was okay for her to feel
that way and that it was meant to be. She did not
know what to do. She considered hitting Tyler in an
attempt to get away from him, but she was scared of
him because of he was physically larger and stronger
than her. She pushed against Tyler with all her
strength, but was unable to move him. She told Tyler
to get off of her, that she did not want to do this.
Tyler ignored her and kept going.

walked up the stairs and turned into his
bedroom. Tyler told her that did not see them.

She squeezed her legs together as tight as she
could and anchored herself to prevent Tyler from
assaulting her. Tyler overpowered her and forcibly
pulled her legs apart. He started “fingering” her. By
this she means that Tyler moved his fingers in and out
of her vagina. The motion of Tyler’s hand was
“intense” and “ferocious”. It was uncomfortable and
caused her pain.

Tyler did not do what he did out of love. From
the way he acted, Tyler appeared to be trying to get a
“fix” to satisfy some sort of addiction. Tyler “just
wanted the sex”. During the entire incident, Tyler
never removed his shirt. Tyler never lifted or
removed her shirt.

Tyler began kissing her. She put her hands up
around her face to deflect him. She was terrified and
in shock.

Tyler pulled his erect penis through the hole of
his boxer shorts and pant zipper. She noticed that
Tyler’s penis had a birthmark or discoloration on it.
It was a dark pigmentation spot about the size of a
silver dollar.




She tried locking her legs together a second
time. Tyler forcibly pulled them apart again. She
attempted to talk Tyler out of what he was doing. She
told him that she did not feel comfortable and did not
want to have sex with him. Tyler did not respond to
her.

Tyler penetrated her vagina with his penis with
hard and fast thrusts. This was uncomfortable and
caused her pain. Tyler’s assault tore the lower part
of her wvagina.

The assault lasted for only about 30 seconds
before walked in on them again. This scared
Tyler. Tyler pulled his penis back into his pants.
She stood up and pulled her pants up. saw her
naked buttocks. She knew that saw her by the
look he gave her.

Tyler suggested that they go downstairs. She
told Tyler that she did not feel comfortable with what
was going on. She told him that she wanted to stop
and call her mom for a ride home.

Tyler picked her up and carried her down the
stairs. She began to panic. She told Tyler that she
did not want this and demanded that he put her down.
Tyler stated that he did not want to put her down and

joked about dropping her down the stairs.
Tyler laid her down on the carpeted dining room

floor next to the china cabinet. He pulled her pants
down to her ankles and tried to have sex with her
again. She gave up and stopped resisting him. Tyler
pulled his pants down to his ankles and penetrated her
vagina with his penis.

Tyler’s mother returned home. Tyler got off of
her and pulled his pants up. She stood up and pulled
her pants up. Tyler invited her to stay for dinner.
She declined his offer and called her mother pick her
up.

Tyler later told her that reported to
their mother that he saw her buttocks. Tyler told her
that his mother instructed him to be more discrete
when having sex in the future so would be
exposed to it.

She did not disclose Tyler’s assault to her
parents until just a few days before.

A few months following the assault, she tried to
discuss the assault with Tyler. Tyler refused to talk
with her about it and changed the subject.




Her mother did not trust Tyler. A couple months
after the assault, her mother took her to a
gynecologist. She was tested I

and put on birth control. She also received
a pelvic exam. Nothing exceptional was discovered
during the exam as her vagina had healed on its own.

They considered the day that Tyler assaulted her
as their first day dating. They broke up ten months
later one week prior to fall break.

Tyler liked to have sex. She and Tyler had sex
“a lot”. Sometimes she wanted to have sex with Tyler.
On other times, she did not. On at least five
occasions at her home, Tyler would pressure her for
sex. When she refused, Tyler would “push her down”.
She would try to leave. Tyler would grab her and pull
her toward him. She would tell him “no” again. Tyler
would sweet talk her and ask her manipulative
questions such as, “Don’t you love me?” She was
afraid of Tyler because he had an aggressive side and
had told her that, if a girl were to strike him, he
would strike her back. She would then lie still and
not resist him. Tyler would then sexually assault
her. During these occasions, she would never verbally
resist Tyler or tell him to stop. During the sex, she
would be “more hostile” toward Tyler and be less
engaged in the act. Sometimes she would tell him to
hurry up, ask him if he was going to finish quickly,
or ask him to stop. Tyler would respond stating that
he was still “hard” and wanted to “keep going”.

On 04/06/13, she attended prom with Tyler.

During the dance, she commented on how she thought the
autistic students looked cute together. Tyler grabbed
her chin and turned her face toward him. Tyler told
her that that night was about them and that he did not
want her looking at anyone else. Tyler asked her if
she wanted to ruin their night together. She told
Tyler “fuck you,” and walked outside into the parking
lot.

She was standing next to the car. Tyler followed
her outside and asked her, “What the fuck is your
problem.” She told him that she had affection for
autistic children because '

Tyler got very close to her. e pushe im
away. He coiled a fist back as though he was going to
punch her. She confronted him and asked him if he
really planned to assault her. He apoclogized to her.




She considered breaking up with him, but Tyler
always manipulated her and convinced her to stay with
him. Her mother I itnessed Tyler being
manipulative to her. M :lvays told her that
Tyler was manipulating her and was no good for her.

She and her family returned from & vacation in
Las Vegas in January 2013. Tyler tried to give her a
dog that cost him $250. She told Tyler that she could
not keep the dog. Tyler took the dog to his
residence. He lied to his parents, stating that he
had found it on the side of the rcad. After they
broke up, she sent a Facebook message to Tyler’s
parents informing them that Tyler had lied to them
about the dog.

About every two weeks while they were dating,
girls would warn her about Tyler attempting to start a
relationship with them. They would send her
screenshots of text messages of Tyler hitting on them
and other girls . and asking them to perform sexual acts
on him. Tyler sent these messages to at least 10
girls while they were dating. When she confronted
him, Tyler would accuse an ex—girlfriend of
fabricating the messages in an attempt to sabotage
their relationship. She did not keep these messages.

was one of these girls that Tyler
approached while she and Tyler were still dating.
Tyler broke up with her two days later in order to
pursue . BN
' She and Tyler broke up after 10 months of dating
a week before fall break.

Tyler is smart, manipulative, and a smooth
talker. He 1s also obsessive and controlling. Tyler
has an “aggressive side”. Tyler believes that
everyone else is wrong. That is how he was able to
victimize so many people.

Tyler does not like the word “no”. “If Tyler.
wants it, Tyler gets it now.” While they were dating,
Tyler would show up at her home every Saturday at 0700
hrs even after she told him to stop.

She believes that Tyler’s mother is easily
influenced by Tyler and that she would lie in order to
protect Tyler from prosecution.

When asked, I stated that she would be willing to
conduct a confrontation call with Tyler.




On 04/04/14 at about 1230 hrs, I contacted TR nother
I - chone.  She consented to [N
participating in a confrontaticnal call with Tyler. [N
arrived a short time later.

A confrontation call was conducted. Tyler would not engage
BN =n¢ ultimately disconnected. I instructed I to
text Tyler. She and Tyler texted back and forth. In his
messages, Tyler admitted to having consensual sex with
B Hut denied any wrongdoing.

As we were engaged in the call and texts,

Poston Butte High School Assistant Principal *
advised me that Tyler and his mother had just arrived a
the school to meet with administrators. ‘

Digital recordings of MM interview and the
confrontation call are attached to this report.

I provided [l wvith her victim rights materials.

On 04/07/14 at about 1440 hrs, I conducted a recorded
forensic interview with _ regarding this case
and DR #140403069. During the interview, I reported
that she had been told by others that Tyler raped IR

On 04/11/14 at about 1245 hrs, I contacted Il she
stated that she received a final text message from Tyler.
She showed me the messages. I photographed the messages.
She stated that she would also forward them to me
electronically.

On 04/16/14 at about 1105 hrs, I conducted a recorded
forensic interview with || I rccarding this
and a related sex offence under DR #140415136. During the
interview, I rcported that his girlfriend told him
that [l disclosed to her that Tyler gave [l bruises
on her arms and that -concealed the bruises by wearing
long sleeved shirts.

10




NARRATIVE:

On 04/04/14 at about 0800 hrs, I conducted a forensic
interview with NG -carding a related sex
offense under DR #140410089. During that interview,

B s occsted that I interview suspect Tyler Kost's ex-
girlfriend N She stated that [ vas
impregnated by Tyler at the age of 15 and that they the two
were adversaries in a court matter.

On 04/11/14 at about 1057 hrs, I conducted a forensic

interview with || llbcother I rcoarding this
case and DR #140410093. He reported the following:

He was once friends with Tyler. They met during
a weight 1lifting class when he was a freshman. He
suggested to Tyler that he date IR

Tyler began dating [ in September of 2013.
While dating, Tyler purchased {jjjjjlja husky dog.
After they broke up, Tyler attempted to take the dog
away from her.

Tyler went with | lllto her homecoming dance.

He has heard several reports of Tyler molesting

girls. One of these girls was I =

told him about an incident in which Tyler drove her to
a remote area of desert, locked the vehicle doors, and
refused to let her out or take her home unless she had
sex with him. When she refused, Tyler drove her to
his driveway where he did the same thing again.

B :01d him that Tyler has blackmailed
her.

Tyler once threatened him in a text message to
put a gun to his head.

B : ¢ their mother N 01d him
that Tyler forced (M to “do stuff” during their
homecoming dance and [jjlllbecame pregnant at the age
of fifteen.

[ REGEES in January. Tyler was not
initially aware that had the G

Tyler attempted to file and Order of Protection
against him and Jll The request was denied during
a hearing in the Apache Junction JP Court.




On 04/17/14 at about 0830 hrs, I conducted a recorded
forensic interview with |l She reported the
following:

She first met Tyler about two years ago. He was
a friend of B Her and Tyler’s first kiss was
in July of 2011. They began dating on 09/26/13.

On 09/21/13 she and Tyler were tongue kissing.
He asked her how long it would be before he could have

some fun. She asked him what he meant. Tyler
replied, “You know. Adult fun.” He then winked at
her.

On the weekends, she would sometimes sleep-over
at her friend [ IIEGNGNGEGEGEGEGEGEGEGEGEN: -:idcnce. On 3-4
occasions, she and I ou1d wake up in the
morning to Tyler being in the bedroom with them. She
did not know how Tyler got there, but assumed that

father let him in. After that, her father
began turning Tyler away when he showed up because he
became wary of by Tyler’s behavior. '

Tyler would tap on her breasts over her clothing
and jokingly refer to them as “bongos”. He began
doing this more frequently as they dated. Her younger
brother -witnessed this.

On 09/28/14 she attended her homecoming dance
with Tyler. As he drove her back home, Tyler ran his
hand up her thigh. She slapped his hand and told him
to stop. Tyler responded by laughing at her. Tyler
was driving a white Dodge Charger.

On 10/12/13 or 10/19/13 she attended Tyler’s
homecoming dance with Tyler. Tyler was acting
strange. Tyler wanted to leave the dance early. He
drove her home. Once there, he asked her to go for a
walk with him. They ended up at a park near her home.
Tyler hugged her. When he did, he squeezed her
buttocks and whispered in her ear, “I'm going to fuck
the shit out of you.” She pushed away from him.

Tyler grabbed her and said, “C’mon, let’s do it.” He
pushed her against a wall and pulled her arms behind
her back. He crossed her wrists behind her back and
held them together with one hand. He squeezed her
left breast with his free hand. Tyler “stiff armed”
her, causing her to bend forward. He used his free
hand to move her underwear to the side. Tyler
penetrated her vagina with his penis from behind. He
asked her, “Does that feel good, baby?” She told him
no and yelled at him to get off of her. She attempted
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to get away from Tyler, but couldn’t because of the
way he was restraining her. He told her that he was
almost finished. She yelled at him that he was
finished and demanded that he let her go. Tyler
became startled when a vehicle drove by. He released
his grip on her and pulled up his pants.

She ran to her home crying. She felt sick. She
entered her house and ran upstairs to her bedroom.
Her mother, who was in the living room, asked her what
was wrong. Tyler followed her into the house. She
changed her clothes and retuned down stairs. She
screamed at Tyler to leave her house. Tyler left.
She disclosed what happed to her mother.

She has since washed her dress. She believes
that her dog chewed up her underwear.

She became pregnant. She knows that Tyler was
the father. She had sex only once before. It was
with her previous boyfriend I :"d it
occurred in October 2011.

Tyler was excited to be a father. He told her
that he was “never more sure” of anything. When he
found out that she was considering an abortion, Tyler
became very upset and angry. He threatened her
stating that, if she broke up with him or aborted
their baby, he would destroy her reputation. He
threatened to tell everyone that she had an abortion.
He stated that everyone was going to know that she was
a “whore” and would find out what kind of person she
really was.

She and Tyler did most of their communicating
electronically. They used applications such as text
messaging, Facebook, Snap Chat, KIK Messenger, and
Instagram.

Tyler messaged some people about raping her. She

knows that her current boyfriend [ EGTNGgGEGEGEGEGE
was one of these people. Her friend G

may have also received the message.

Tyler texted an apology to her mother.

She was 15 years old and Tyler was 17 at time he
assaulted her.

B - oved me a photograph of her and Tyler that was

taken during his homecoming. I photographed it. It is
attached to this report.
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On 04/17/14 at about 1020 hrs, I contacted _by

phone. I updated her on the investigation and conducted an

interview with her. [ rcported the following:

She recalled the evening of Tyler’s homecoming
dance. She was in the living room when [ Pl
Tyler
followed her into the house. [ ran upstairs,
changed her clothes, returned downstairs, and yelled
at Tyler to get out of the house. She told Tyler to
leave and said that she would talk with [ Bt

inside crying. [ said that she felt sick.

have her call him later. Tyler left.

After Tyler left, _disclosed what happened.

She misunderstood the seriousness of the situation.

B -dc 2 bad decision before by having sex with a

previous boyfriend. She assumed that this was the

same sort of situation.

became pregnant. She accompanied IIIGzING
to her ultrasound on 12/31/13 and N "

01/04/14. These appointments were at the Planned
Parenthood in N

disclosed the assault to a counselor at

Planned Parenthood. The counselor intentionally
miscoded the assault as a consensual encounter.

counselor told them that they did not want the hassle
of having to report the assault to law enforcement as

they were a mandatory reporter.
They did not notify Tyler of GNG_G—G—
Tyler sent her and her mother a message

apologizing, stating that “"I’'m sorry this happened.”

Tyler told them of how he planned to take care of
and their baby. She responded back to him
stating that -was not pregnant. She would
forward these messages to me.
Tyler filed an Order of Protection request

against [ijcnc ™M During a hearing at the
Apache Junction JP Court, the Judge refused Tyler’s

request.
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NARRATIVE:

On 03/25/14 at about 0900 hrs, I received a phone call from
. $Hc reported that several young female
Poston Butte students had been sexually assaulted by

suspect Tyler Kost. EEEENstated thac [N

was one of these students.
on 03/25/14 at

_father

returned my call a short time later. I
informed of the alleged assault against [ T
asked I to speak with [l about the allegation and to
contact me the next day.

about 1322 hrs, I left phone messages for
and mother

I spoke with moments later when she returned my call.
She reported the following:

-went to a school dance with Tyler about a year
ago.

Other students have told her and [Jjj that Tyler
has been threatening people. These students asked
them for Tyler’s home address. She did not give it to
them because she believed that the students were
planning some sort of retribution against Tyler.

On 03/28/14 at about 1253 hrs, forwarded me screen

shots of text messages he shared with— In

those texts, @ states that Tyler forced himself on
and “fingered” her. Copies of these messages were

placed into property as evidence.

Oon 04/03/14 at about 1045 hrs; I conducted a recorded
forensic interview with [ She reported the following:

Tyler preys on younger girls.

In February of 2013, she and Tyler were in the
loft of Tyler’s residence. They were lying on the
floor watching television. They kissed twice on the
lips. Tyler reached under her pants and underwear and
touched the outside of her vagina with his bare hand.
She pushed Tyler away from her and ran out of Tyler’s
residence. She called Jand asked him to pick her
up. While she was standing outside, Tyler yelled at
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her and threatened her by telling her to sleep with
one eye open because he knew where she lived. |
picked her up a short time later.

Tyler’s house is in || G- 't is on
the right hand side of the road past the elementary
school.

Tyler tried to touch student R
Tyler blackmailed student _by

threatening to put her in jail and disclose
information to her parents.
B -o.1c her that Tyler raped student

The allegations involving || R B
were investigated under DR’s 140403069, 140410093, and

140410094 respectively.

On 04/10/14 at about 1531 hrs, I conducted a forensic

interview with student |||} GTGEGcGIBG reported that
Tyler attempted to have sex with a girl named [jjjjj- She

did not know _ last name.

04/11/14 at 1320 hrs, I conducted an interview with
B S reported the following:

During their 5 hour English class together, [}
told her that Tyler tried to force her to have sex with
him. [ told her that she had to hit or punch Tyler to

get him off of her. -told her that Tyler punched her
back.

On 04/18/14 at about 1200 hrs, I contacted -by phone.
He reported the following:

Based on his parental instincts, he neither liked
nor trusted Tyler. He thought Tyler was sly. He and

B 2¢ varned about Tyler.

One of girlfriends reached out to him,
B - B ¢ girl warned them about Tyler.
He will do research in order to determine ||} |} jl ]
friend’s name and the date she warned them about
Tyler.

He picked up [ Ezon Tyler’s residence on only
two occasions. He will attempt to determine those
dates.
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He and il vi11 research I clectronic

communications in an attempt to recover any

correspondence between [Ed Tyler.
He will contact me with the results of his

efforts.

In February 2013, I vas 1> vears old and Tyler was 17
years old.
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NARRATIVE:

On 04/01/14 at about 1457 hrs, I received an email from
I - -oording a related sex offence under DR
#140403069. [ ccported that his daughter | N
told him that victim NI - raped
by 18 year-old suspect Tyler Kost. [ tocld him that
noved to I 2 month ago.

On 04/03/14 at about 1045 hrs; I met with Poston Butte High

School aAssistant Principal I < stated that
B i cnrolled from school on 03/07/14

On 04/03/14 at about 1100 hrs, I conducted a forensic
interview with ([ S -c:21r0ing this case and a
related sex offense under DR #140403141. [l stated that
B c.d her that Tyler had raped both her and
I

On 04/07/14 at about 1400 hrs, I conducted a forensic
interview with [l She reported that I told
her in a text message that Tyler had picked her up
following a play rehearsal at Poston Butte. She stated
that [ :cld her that Tyler forced her down and
raped her. [ ccvorted that she kept |G cexc

messages and that she would get them to me.

On 04/10/14 at about 1405 hrs, I contacted | GcTcTcNGEG
mother _by phone. [ ccported the
following:

B cisclosed Tyler’s assault on her.
B c1c her that Tyler violated her when he was
driving her home.

Tyler later texted rom a friend’s
phone. Tyler bragged to about raping her
and boasted that he “finished inside her.” She has a
screen shot of Tyler’s texts. She will forward them
to me.

B o craunatized by the assault.

is now in counseling to deal with her grief
and depression.

On 04/10/14 at about 1531 hrs, I conducted a phone
interview with || Bl :ccarding this case and another
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related sex offence under DR #140410090. -reported
the following:

B -o1c¢ her that she had sex with Tyler.
She told her that she told Tyler “no”, but he kept
going.
forwarded Tyler’s text messages about
the rape to her. In the texts, Tyler called I
a “whore”. He also stated that he liked touching her
and that he would do it again. After reading the

messages, she recommended to _that she block
Tyler’s number.

T spoke with HENEErother. She stated that ]
moved to [ ouvt of fear because Tyler threatened her.

on 04/11/14 at about 1210 hrs, I spoke with
grandmother by phone. She reported the following:
B o afraid to talk with me.
B cook 2 pregnancy test. The results
were negative.
B -] to J:s 2@ result of what
Tyler did to her. :

on 04/11/14 at about 1320 hrs, I conducted a recorded
interview with ([l oy phone- She reported the
following:

ryler molested (NN W e

her and told her that Tyler molested her in the
parking lot of Freddy’s restaurant that day. This
incident occurred around February 2014.
tyler assaulted [ NNGTGNGEGEG During their
5% hour English class, | Eto1d her that Tyler initiated
sex with her, but she did not want to. She hit or punched
him off of her. [JJsaid that Tyler hit her back.
tyler harassed [ENGTcININGGE - Facebook. He
2lso messaged NI rother stating that [ "3S
sending nude photos to guys, that she was a “ho”, and that
she was pregnant.

Tyler raped her.

In the beginning of March of 2014, s
introduced her to Tyler. She and Tyler hung out
together for a few weeks. They communicated
electronically through applications such as Snapchat.
During this time, Tyler kissed her 2-3 times. This
made her uncomfortable because they did not know each
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other very well. She did not say anything to him
about this. He once tried to open-mouth kiss her.
She pushed him away and walked away. After that, she
avoided him. She would take different routes in the
school hallways and would skip school entirely to
avoid him.

One day after school, Tyler did not have baseball
practice. He drove her to his house. She followed
Tyler into her bedroom. Tyler took off his shoes.
Inside her head, a voice told her to leave. When she
turned around to leave, Tyler grabbed her by the arm,
picked her up off the ground, and threw her on his
bed. She told him “no”, told him to stop, and tried
to get up off the bed. Tyler pushed her down. Tyler
tried to take off her clothes. He told her, “Trust
me.” She was in the middle of the bed. Her legs were
hanging off the end of the bed. Tyler lifted her
shirt. She pulled it back down. Tyler unbuttoned and
pulled down her pants and underwear. She told him, “I
don’t want to.” Tyler kept going. She pushed him in
the chest to get him off of her and again told her to
stop. Tyler replied that he did not want to stop. He
laid his full body weight on her and said, “Baby,
trust me.”

Tyler held her body down by pushing his hands
onto her shoulders. He lifted her legs to her chest
and “shoved his dick” into her vagina. Tyler
penetrated her until he ejaculated. While he
assaulted her, Tyler pushed her shirt up, reached
under her bra, and squeezed her breasts forcefully
causing her pain. She moved her head around to avoid
being kissed by Tyler. Tyler sucked on her neck.
After finishing, Tyler got off of her. She grabbed
her clothes and ran into the bathroom. Tyler did not
use a condom. She called her mother to pick her up.

Sometime later, Tyler texted her stating, "I
busted in you, by the way,” and “you wanted it.” She
has since gotten a new phone and cannot access the
messages as she closed her KIK Messenger account when
she switched phones.

She saw Tyler at school two days later. Tyler
acted as though nothing had ever happened.

On Snapchat, she messaged a girl that Tyler was
attempting to get with. She warned the girl about
Tyler. Tyler used the girl’s phone to message her
pback. Tyler made fun of her body parts, told her to
shut up, called her a “whore”, and said that she had
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“a nasty ass”. Tyler told her to “close her legs” and
that he “busted” inside of her.

As a result of what Tyler did, she moved to
Texas, she no longer eats, she has thoughts of
suicide, and self harms herself by cutting her arms.

She hopes that Tyler spends the rest of his life
behind bars, so that he can no longer hurt anyone else
like he did to her.

Even though her home pregnancy test was negative,
she plans on visiting her doctor to have another one
and check for sexually transmitted diseases.

On 04/17/14 at about 1300 hrs, I conducted a forensic
interview with _regarding this case and related
sex offense DR #140415118. [ reported the following:

Tyler used her phone to send harassing texts to
* Tyler deleted his comments before he
returned her phone to her. later told her
about the content of Tyler’s messagesﬁtold
her that Tyler said ugly things to her such as “close

your legs” and “go kill yourself”. She will attempt
to recover the messages and forward them to me.

-mentioned Tyler using her phone to send _

these messages in a written student report. A copy her
report is filed under DR #140415118.
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NARRATIVE:On 4-30-14 a voice mail was received from a subject identified only as
I 1o advised that she had information relevant to the ongoing
investigations into Tyler Kost. I contacted -back at the phone number
provided and made contact with a subject identified as — ]
advised that she had previously lived in the San Tan Valley area, and gone to
Poston Butte High School. B cported that she had dated Tyler for
approximately 7 days, on or about October 9, 2012. -eported that, based
upon her birthday, she was approximately 16 years of age at the time that she

was involved with Tyler. She stated that she knew Tyler because they were in
English class together. [l reported that she had since moved out of state,
Jater reporting that she currently resides in | ]

eported that during the course of her involvement with Tyler, and the
cause of the end of her relationship, Tyler sexually assaulted her. I asked

to explain and she stated that on one occasion Tyler had come to her
home, at [ in San Tan Valley, when he knew that her parents would not
be present. She stated that while sitting on the couch, Tyler began attempting

to remove her clothing. She stated that she told Tyler repeatedly "no" and to
stop what he was doing, but he persisted. During the course of the interview I
asked whether Tyler made any statements while this was going on and she
indicated that he seemed to ignore her protests, and only stated that it would
"be ok". mted that despite her protests and physical attempts to stop
Tyler, he held her wrists down and took off her clothes. She then stated that
Tyler began to "go down there". 1 asked for clarification and it was determined
that Tyler began to perform oral contact with her vagina. I asked whether Tyler
was successful and she indicated that that he was. For additional clarification,

I asked whether Tyler penetrated her vagina, and she indicated that Tyler
vaginally penetrated her with his fingers and mouth. B toted that
Tyler's clothes were on during the encounter, and that at no time was his penis
exposed, and he did not penetrate her vagina with his penis.

B 2 viscd that while he was using his mouth on her vagina, she was able
to escape, and she ran to a bathroom. Tyler pursued her to the bathroom, and she
indicated that he grabbed her from behind. B thcn stated that he "hugged"
her. -lescribed this as her back against his chest. She described that
his arms were wrapped around her chest, and that his hands were on her breasts.
She stated that his hands rested on her breasts, with no movement as if he was
"cherishing” the moment. NN stated that she was able to push Tyler from
the bathroom, and lock the door. She got redressed and told him that her mom was
going to be home soon, so he left. I stted that after that he was "ugly"
to her, making derogatory comments to her on Facebook and other areas, and
talking badly about her to friends and other classmates.-stated that he
made comments about her weight and other personal attacks against her. [ INGzG
stated that when she broke up with Tyler, over this incident, she told him that
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"no means no" and repeated her objections to what he had done and reiterated her
objections to the actions she had made at the time.

-stated that she had told two friends about this encounter, [ KNGcNNTN
and [ G -was able to provide telephone numbers for both
friends, and attempts to contact will be made. [ illstated that she was not
aware of the current investigations going on with Tyler until her mother, who
lives in Maricopa County, forwarded the press release to her. ||jjjjjjiistated
that she then shared the article on her Facebook page. This prompted contact
from S st:tcd that she knew BN from when she lived in
Arizona, but had not had contact with him recently. When she shared the article,
he contacted her and urged her to contact the Sheriff's Office if she had any
information, but stated that she had, by that point, already called the

Sheriff's Office to make the report. [JJilj was able to assist me in locating
her Facebook page, and I observed that she commented on the press release by
stating, "Tyler Kost didn't you learn that no means no. I told you over and
over!! Sick perv tried to get in my pants but I kicked him out of my home and
dumped him because he didn't know the word no!! I'm sorry to anyone who was
assaulted by this poor excuse of a man and I'm sorry I didn't say anything
sooner. It was over a year ago you tried to get in my pants, thought it was just

a phase he was going through, but unfortunately it wasn't. "

Based upon the above information it is believed that Tyler violated ARS 13-1406
by intentionally and knowingly engaging in oral sexual contact without consent.

On 5-1-14 1 contacted [l 2g2in and asked about the messages that occurred
after the sexual assault. She stated that some of the messaging occurred on her
phone, and some on her Facebook. She stated that she no longer has the phone,
but will check with her mother to see if the equipment is still available. She
stated that the phone number she is currently using is that same number the
messages would have been sent to. In addition, I received information from
Poston Butte that confirms that nd Tyler shared an English class until
November of 2012. I asked mae moved as a result of the incident with
Tyler, or some other reason. She stated that it was a combination, but because
she shared the class with Tyler, she was assigned to a group project with Tyler,
and other people in the class were talking about her involvement with Tyler, she

felt safest in moving to GG
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On 4-30-14 a phone call was received from a subject who identified

herself as h [l v:s crying and stated that she had been "raped" by
Tyler Kost. She stated that she had previously reported this to her biological
mother, but her father and step-mother were not aware. She stated that at the
time of the call she was located in Mesa, but lived in both
as a part of the joint-custody arrangement between parents. [l stated that she
still goes to Poston Butte. Based upon her emotional state, it was determined
that an interview would be conducted on 5-01 at the high school.

After talking tofllll! returned a voice mail from It was learned
upon contact that Il s M mother, and that she had left the voicemail
before [called me, but she had since learned of my conversation with her
daughter. [Jjj confirmed that she had been told by Illbout the incident. She
stated that this originally occurred in April or May of 2011. She stated that

she remembered it was during baseball season, and likely after Easter, of 2011,
but before [Jj15th birthday in July. -stated that at the time of the

initial disclosure, [JJJfeported it as if it had happened to a friend, but when
I confirmed that the actions reported were rape, and a crime, [Jlconfided
that she had been the victim. [[llilstated that she asked [jijat the time what
she wanted to do about it, and [Illlldid not want to report it. Now that she was
learning that there have been additional people who were also attacked by Tyler,
[ 2s very upset and reliving the trauma. [Ivas asked about physical
injuries as a result of the incident, and she stated that other than it "taking

her virginity" there had been no injuries. I confirmed that there had been no
pregnancy or STl as a result. Iasked -about where the incident occurred,
whether it was at the [N | ocations, and she reported that to
her knowledge it had occurred at Tyler's house. No additional details were asked

of I

ON 5-1 1 RESPONDED TO THE POSTON BUTTE HIGH SCHOOL TO INTERVIEW
B\ AUDIO RECORDED INTERVIEW WAS CONDUCTED, AND
A COPY OF THE INTERVIEW HAS BEEN ATTACHED TO THIS REPORT. THE
FOLLOWING IS A SUMMARY OF THE INTERVIEW CONDUCTED,

FOR SPECIFIC INFORMATION, REFER TO THE AUDIO.

S TATED THAT DURING HER FRESHMAN YEAR, SHE TRANSFERRED
FROM APACHE JUNCTION HIGH SCHOOL TO POSTON BUTTE. SHE STATED
THAT THIS OCCURRED OVER CHRISTMAS BREAK, BEGINNING HER TIME AT
POSTON AT THE BEGINNING OF 2011. AT THAT TIME SHE WAS 14 YEARS OF
AGE, NOT TURNING 15 UNTIL July 2011. B STATED THAT SHE WASIN A
CLASS WITH TYLER, POSSIBLY MATH, AND THEY WOULD TALK BACK AND
FORTH ON TEXT. SHE STATED THAT SOME TIME DURING BASEBALL
SEASON, POSSIBLY IN April OF 2011, TYLER INVITED HER TO HIS HOUSE.
SHE AGREED AND WHEN SHE GOT THERE SHE NOTED THAT
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TYLER'S DAD AND AND YOUNGER BROTHER WERE THERE. SHE STATED
THAT THEY HUNG OUT WITH HIS BROTHER A LITTLE BIT IN THE GAME
ROOM, BUT TYLER ASKED HER TO GO INTO HIS ROOM. SHE STATED THAT
THEY WENT TO THE FAR SIDE OF HIS BED, WHERE THEY WOULD

BE LESS VISIBLE FROM THE DOORWAY. IMMllISTATED THAT DURING THIS
FIRST TIME IN THE BEDROOM, TYLER ATTEMPTED TO "GROPE" HER,
RUNNING HIS HANDS ON HER LEGS AND STOMACH. SHE STATED THAT SHE
REPEATEDLY TOLD HIM "NO" AND TO STOP AND SHE LEFT THE ROOM AND
WENT INTO THE GAME ROOM WITH TYLER'S BROTHER. TYLER
EVENTUALLY TOOK HER BY THE WRIST AND BROUGHT HER BACK INTO
HIS ROOM, THIS TIME HAVING HER SIT ON THE FLOOR ON THE FAR SIDE OF
THE BED, WHERE VISIBILITY TO THE DOORWAY WOULD IMPAIRED. SHE
STATED THAT SHE WAS SITTING AND HE BEGAN TRYING TO MOVE HER
CLOTHING. EEEECOULD NOT REMEMBER WHETHER SHE WAS WEARING A
SKIRT OR LOOSE SHORTS. TYLER SHE BELIEVED WAS WEARING
BASKETBALL STYLE SHORTS. HBMBllSTATED THAT HE REMOVED HIS PENIS
FROM HIS SHORTS, AND BEGAN ATTEMPTING TO INSERT HIS PENIS

INTO HER VAGINA. SHE STATED THAT SHE FELT PAIN FROM THE
PENETRATION, AND SHE TOLD HIM TO STOP AND TOLD HIM THAT IT HURT.
TYLER RESPONDED THAT IT WAS BECAUSE SHE WAS A VIRGIN AND THAT
1T wOULD TAKE A FEW TIMES.JJJJSTATED THAT SHE WAS UNSURE
WHETHER HIS PENIS FULLY PENETRATED HER VAGINAL CAVITY, BUT SHE
KNEW THAT IT PENETRATED HER LABIA. MEMllREPORTED THAT SHE KNEW
TYLER DID NOT PUT ON A CONDOM, BUT SHE WAS NOT SURE WHETHER HE
EJACULATED. SHE WAS ALSO UNSURE WHETHER SHE HAD ANY
DISCHARGE FROM HER VAGINA. JJlISTATED THAT SHE WAS ABLE TO
GET TYLER TO STOP AND GET AWAY TO THE PLAY ROOM, WHERE SHE
TEXTED HER MOM TO COME PICK HER UP EARLY. SHE TRIED TO STAY IN
THE ROOM WHERE TYLER'S BROTHER WAS LOCATED, BUT HE
EVENTUALLY LED HER BACK INTO THE BEDROOM ON TWO ADDITIONAL
OCCASIONS. JJJlJREPORTED THAT ON EACH OF THE SUBSEQUENT
OCCASIONS HE WOULD PLACE HER ON THE FAR SIDE OF THE BED AND
ATTEMPT TO PENETRATE HER VAGINA WITH HIS PENIS, CAUSING HER
PAIN. EACH TIME SHE WAS ABLE TO GET AWAY, AND ON THE LAST

TIME SHE WENT INTO THE BATHROOM. AFTER THE LAST TIME, THE
FOURTH IN THE BEDROOM, THE THIRD WITH VAGINAL PENETRATION, HER
MOM ARRIVED AND SHE LEFT THE HOUSE.

EEESTATED THAT SHE DID NOT DO ANYTHING WITH HER MOUTH OR
HANDS. SHE STATED THAT TYLER DID NOT DO ANYTHING WITH HIS
MOUTH, BUT GROPED HER BREASTS WITH HIS HANDS. -STATED THAT
AFTERWARD HE ASKED HER NOT TO TELL ANYONE ABOUT THE
INCIDENT, AND SHE ASSUMED THAT SINCE SHE WAS EMBARRASSED
ABOUT THE INCIDEN, THAT HE WAS TOO. SHE INDICATED THAT NO
THREATS WERE ISSUED. AFTER THE INCIDENT SHE DID NOT HAVE ANY
ADDITIONAL PHYSICAL CONTACT WITH TYLER, AND ONLY SAW HIM IN
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cLASS. [ REPORTED THAT AT THE TIME SHE FELT PARTIALLY
RESPONSIBLE FOR THE INCIDENT, AS SHE WILLINGLY WENT TO HIS
HOUSE. Il TATES THAT NOW SHE HAS TROUBLE TRUSTING PEOPLE,
SHE HAS HAD TROUBLE GETTING INTO ANY TYPE OF RELATIONSHIPS
WITH ANYONE, AND THAT SHE HAS SIGNIFICANT FEARS OF BEING ALONE.
B STATED THAT SHE HAD SPOKEN ABOUT THE INCIDENT WITH A
FRIEND, . AT THE TIME, AND CONTACT INFORMATION WAS
PROVIDED FOR FOLLOW UP. SHE STATED THAT AFTER THE PRESS
RELEASE CAME OUT SHE SPOKE TO HER FRIEND I BUT ONLY
ADMITTED TO BEING A VICTIM, WITHOUT PROVIDING DETAIL. [
STATED THAT TO HER KNOWLEDGE SHE DOES NOT KNOW ANY OF THE
OTHER PEOPLE WHO HAVE MADE ALLEGATIONS. SHE STATED THAT SHE
HAS NOT SPOKEN TO ANYONE CLAIMING TO BE A VICTIM, AND HAS
HAD NO CONTACT, AND DOES NOT KNOW, i

BASED UPON THE ABOVE INFORMATION, IT IS BELIEVED THAT TYLER
KNOWINGLY AND INTENTIONALLY ENGAGED IN SEXUAL INTERCOURSE
ON THREE OCCASIONS ON A SINGLE DATE BETWEEN January AND June OF
2011, WHILE [JJJJJWAS 14 YEARS OF AGE, AND WITHOUT

HER CONSENT. FOR THIS REASON, A CHARGING REVIEW IS BEING
SUBMITTED TO THE COUNTY ATTORNEYS OFFICE FOR CHARGES OF
SEXUAL ASSAULT, WITH DCAC ENHANCEMENT, UNDER ARS

13-1406 AND 13-705, SEX CONDUCT WITH A MINOR, UNDER ARS 13-1405/ 13-
705 AND MOLESTATION OF A CHILD, UNDER ARS 13-1410/ 13-705.
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On 04/03/14 at about 1040 hrs, I conducted a recorded forensic interview with
B - ing o related sex offense under DR #140410090. s
provided me with the names of two girls that 18 year old suspect Tyler Kost has
sexually assaulted. One of these girls was 15 year old victim ||| [ N N
I cported that Kost had consensual sex with Illone time and
non-consensual sex with her one time.

On 04/29/14 at approximately 1619 hours, a Forensic interview was conducted with
S by B« ¢ Pinal County Family Advocacy Center Located
in Eloy.

Prior to the forensic interview myself and Jlmet with [N the
biological mother of Jjin the conference room of the center. The contact was
audibly recorded (04/29/2014 at 1600 HOURS) and attached for review. The
following is a summary of the conversation, for specific details or further
information please refer to the attached recording.

The contact begins with advising that she is simply attempting to get

back ground of the family prior to speaking with [l Questions such as names,
primary language, siblings and custody are asked and answered. These routine
questions continue until the question form is complete.

B s 1ot she had informed [llllabout coming to the center today.

B <sponds, that Il had actually informed her of what the reasoning of
the visit. [ illcontinued that [Jjhad informed her that a few weeks ago a
boy later identified as Tyler Kost had forced her to have sex with him. N
continues that [JJJiried to say, "No" and push him away, when she did he
punched heR in the stomach. [ stated that the incident was described to her
as taking place in Kost's residence

I o< on to say that she has noticed a changing in [Jlehavior as of
the last weeks. has been showing signs of depression and making irregular
comments on her Facebook account.

I asked [JJJlf she was aware of any other relationships in which B 2
sexually active. JJJllf advised that she was aware of only one other relationship
in which ad intercourse.

B o1tinues that [llis very strong willed. After the incident, [ lilhad
informed Kost's current girlfriend (unidentified) of their relationship in an
attempt to forewarn her of his actions.

B continues to state that she was informed the assault had occurred in March
immediately after spring break.




After receiving [JJJstatements both - and I had left the conference room
while [l was given the opportunity to speak with Pinal County Attorney's
Office Victims Services.

On 04/29/14 at approximately 1619 hours the forensic interview with [ R
was conducted. The following is a summary of the interview. For specific details

or further information please refer to the attached / video recording and the
interviewer's supplemental report.

B s = 15 year old female who provided information of a Sexual Assault
by an adult male identified as Tyler Kost. [Jjjorovided the following:

[ stated that she had met Tyler through a friend at Posten Butte Hi h
School. At the time she was 15 years old and Tyler was 18 years old. ihad
told Tyler she was 15 years old. When they had met they started to hang out. The
last time that they hung out Tyler had forced her to have sex. -stated she
did not want to have sex and she told him "No". Throughout the incident |||
continued to tell him "No". At one point [ -ttempted to push Tyler off of
her however in response Tyler hit her.

-stated that when they would hang out it would usually be at his house.
identified Tyler's house as being located in B Vhile at his
house -1as only been in the downstairs and Tyler's room. [Jjjjijidentifies
Tyler's room using hand gestures the whereabouts of the furniture located
within.

B st2ted that the first time that she and Tyler had intercourse they were at
his residence in his room. It was a half day of school and they had gone to his
house. The two of them went up to Tyler's room, began kissing, removed one
another's clothing, and had intercourse. [ idcntified intercourse as Tyler's
dick entering her vagina.

continues that the two of them have had intercourse approximately three
times. The last time act was involuntary.

I t:tcs that the last time they had been together was immediately after the

2014 March spring break. She was contacted by Tyler through Snap Chat and asked
if she wanted to hang out. [[llledvised that she was willing to hangout but

nothing more JJJlexplained that she had just ended a relationship and did not
want to pursuit anything other than a friendship. Il states that during the

last contact they were once again at his residence. Tyler began kissing her and
touching her. htold Tyler to stop and attempted to push him off of her.

[ stated that Tyler had taken her phone and moved it away from her.

I cxplains the touching as Tyler attempting to put his hands down her pants
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and up her shirt.

B < <:ts back to the act of pushing Tyler and telling him "No", stating
that she believes she struck him in the face while resisting. In response Tyler
struck her in the stomach.

After struggling some time Tyler picked her up and carried her upstairs. [INNEIIG
states that Tyler is much stronger than she is and she could not defend herself.
Tyler began forcing her pants off of her while she was resisting. Once Tyler had
removed her pants he forced her. [l states that she did not want to do
anything, he forced her.

B icntifics her clothing as a black V-neck sweater and blue jeans, but
could not positively identify Tyler's clothing.

B ocs recall that during the struggle Tyler had ripped the zipper on her
pants.

statcs that Tyler forced his dick inside her vagina while holding her
hands down. There was no protection used and cum came out of his dick when he
was done.

s ates that after the incident Tyler took her home.

s totcs that after the incident she attempted to warn Tyler's current
girlfriend [

I then turns her attention to her phone, indicating the last time she
talked to Tyler was on 03/27/14. [lbegins reading text messages between her
and Tyler in which she makes mention of being "fucked" by Tyler. While reading
the responses to the messages there is no reply of denial made by Tyler.

The interview was concluded at 1658 hours.

On 04/30/2014 at 1639 hours, I made further contact with | R her
residence of NN Son Tan Valley. Our contact was audibly
recorded, attached and available for review.

The following is a summary of our contact:

s tated that she had met Tyler through a friend at schoo'believes
the two could have begun a relationship in January of 2014. stated that
she knew he was 18 but there was never a reference in regard to his actual
birthday. - further states that she informed him of her age.

-states that all of the acts to include the sexual assault occurred during
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2014.

B ccalls returning home from springbreak on March 26th of 2014.
recalls that the incident of the sexual assault occurred on 03/27/2014. This
information was provided after examining her phone.




On 04/11/14 at about 1100 hrs, I conducted a forensic interview with
regarding a related Sexual Assault under DR #14140415135. During the interview,
ieported that victim [ | lto!d him that suspect Tyler Kost drove

her into the desert, locked the doors, and refused to let her out unless she had

sex with him. When she refused, he stated that [JJjjjtold him that Tyler

drove her to.the driveway of his residence and attempted to have sex with her

there.

On 04/11/14 at about 1245 hrs, I attempted to interview|JJilat Poston Butte
High School. Ilearned that she had already left for the day.

On 04/15/14 at about 1248 hrs, I received a phone call from | Eriend
| eported the following:
About 4-5 days prior, told him that she went with Tyler in his vehicle.
She was under the impression that they were on their way to McDonald's to eat.
Instead, Tyler drove her to a remote location, locked his doors, and refused to
let her out.

asked him to contact me and request that I meet with her without her
parents' knowledge.

On 04/16/14 at about 0815 hrs, I left phone messages for -mother-

- and father -

On 04/16/14 at about 0940 hrs, I received a phone call from [ NN TN
reported that, about 3-4 weeks aio, b on acting strange as though

something was wrong. efused to discuss what was troubling her.

A few minutes later, [ conducted a forensic interview with I She
reported the following:

Sometime around February 2012, she shared a weight lifting class with Tyler.
She won a bet with him. The wager was a meal at McDonald's. Tyler picked her
up in his black pickup on a Sunday as the sun was setting.

Instead of driving her to McDonald's, Tyler drove her to a remote desert area

near "Little Mexico". Once there, Tyler shut the truck off, removed the

ignition key, and locked the doors.

Tyler laid his head on her lap and began fondling her breasts over her clothing.
She told him to stop, demanded that he take her home, and tried to push him off
of her. Tyler did not respond to her and kept a smirk on his face.

Tyler attempted to touch her breasts under her clothing by reaching through the
neck of her shirt. She struck him and demanded that he take her home. This
occurred a few times.

She was uncomfortable and scared. She attempted to text her friend "[J i} for

help. When she did, Tyler snatched her phone from her hands. He threatened
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that he would pay someone to have -killed if he showed up to help her. She
took her phone back from Tyler and asked him what his problem was.

She continued to resist and strike Tyler. Tyler drove her through the

McDonald's drive-thru. He appeared frustrated and refused to speak to her.
Instead of driving her home, Tyler drove her to the driveway of his residence.
Once there, Tyler locked the vehicle doors and began fondling her left breast

over her clothing with one of his hands. This time he left his pickup running.

She told him to stop, demanded that he take her home, and tried to push him off
of her. She struck Tyler when he attempted to reach through the neck of her

shirt to touch her breasts under her clothing.

Tyler drove toward her home. As he drove, he texted her stating that he liked

her, wanted to be with her, and wanted to have sex with her. She looked over at
him. She asked him what his problem was and asked him why he was texting her
instead of speaking directly to her. Tyler did not respond and appeared to be
angry.

Tyler stopped in the YMCA parking lot near her home. Tyler stated that he would
not take her to her house. After she got out of his pickup, Tyler accelerated
quickly away from her. A few minutes later, Tyler texted her stating that he

liked her and wanted to be with her.

The next day she relayed what happened to her to a group of students during her
weightlifting class. [ NEGINGEEEE - |
were three of these students. She and the group confronted Tyler. Tyler denied
that the incident occurred, stating that he and she hung out just as friends.

Tyler was visibly nervous and appeared guilty as though he was caught in a lie.
Tyler glares at her in the hallways of their school. This makes her

uncomfortable.

Last year Tyler texted and threatened to shogt her boyfriend | Eh
student || . The two boys and ‘mother B 2y still have

the text messages.
Even though he plays baseball for the school, Tyler does not have any friends
and has always been creepy and weird.

I informed [labout her mother's concern over her depression 3-4 weeks ago.
She stated that she was depressed during that time as a result of the deaths of
a family member and a friend and from general family problems.

On 04/16/14 at about 1105 hrs, I conducted a forensic interview with - He
reported the following:

He shared a history and weight lifting class with Tyler. Tyler was very
chauvinistic and rude. He was very disliked by everyone he met. He always butted
into other people's conversations. Tyler always treated girls like trash. He

was alarmed by the reports he has heard about things he has done to girls.
Because of this, he strongly dislikes Tyler and goes out of his way to avoid

him.

Although he did not recall seeing the text messages Tyler sent ol TN he
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did remember confronting Tyler during weight lifting class. He and others
confronted Tyler after NI to1d them what he had done. Tyler denied that

the incident occurred. When they confronted him, Tyler's face looked "pretty
damned guilty." He could not recall who else was in the group that confronted

him.

B d Tyler were not dating during this time because_nd-were
working on a relationship.

His girlfriend told him that Tyler assaulted student_ She told

him that [Jjjjjjjjvore long sleeve shirts to cover the bruises she received from

Tyler.




